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AMENDMENT FORM

Suggestion for amendment of Article 2 of Part II

By Mr : O’Sullivan and Ponzano

Status : Alternates

Modify Article 2, paragraph 1, 3rd indent as follows:

« The European Council shall act unanimously on a proposal from the Council.  The
Council proposal shall be adopted by the Council by a qualified majority on the basis
of recommendations proposals by the Minister for Foreign Affairs (for matters
relating to the common foreign and security policy), by the Commission (for other
areas of external action), or by both together.  The decisions of the European Council
shall be implemented by the Council in accordance with the procedures provided for
in the Constitution. »

Explanation :

Because decisions on the strategic interests and objectives of the Union may also
relate to areas which do not fall under CFSP and are therefore managed under the
Community method, the text should reflect the two sets of procedures which may
apply:  it should provide that the Council acts upon “proposals”, and that
implementation can be in the hands of institutions or actors other than the Council.
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FICHE AMENDEMENT

Proposition d’amendement à l’article 2 de la partie II

Déposée par M. O'Sullivan et M. Ponzano

Qualité : Suppléants

Modifier l’article 2, paragraphe 1, 3ème alinéa comme suit :

« Le Conseil européen statue à l'unanimité sur proposition du Conseil. La proposition
du Conseil est arrêtée par celui-ci à la majorité qualifiée sur la base de
recommandations propositions du Ministre des Affaires étrangères, pour les
questions de politique étrangère et de sécurité commune, de la Commission pour les
autres domaines de l'action extérieure, ou des deux conjointement. Les décisions du
Conseil européen sont mises en œuvre par le Conseil selon les procédures prévues
dans la Constitution. »

Explication :

Puisque les décisions sur des intérêts et objectifs stratégiques de l’Union peuvent
également couvrir des domaines ne relevant pas de la PESC et donc gérés selon la
méthode « communautaire », il convient de modifier le texte afin de refléter cette
dualité de procédures : prévoir que le Conseil agit sur la base de « propositions », et
ne pas exclure que d’autres institutions ou acteurs que le Conseil puissent être
chargés de la mise en oeuvre.


